
 

 

Vikebygd Grendautval, v/leiar Gunn Vikingstad, Naustvikvegen 119, 5568 Vikebygd 

 

Referat Vikebygd Grendeutval 24.08.21 

Tilstede: Gunnar Birkeland, Geir Tveit og Gunn Vikingstad 

Forfall:  Stein Andor Sundve, Hanna Strømberg og Espen Årvik 

 

Det vart større forfall «enn planlagt», men det hasta med plan for bygdemiddagen og 

folkemøtet, så avlysing var ikkje eit alternativ 😊 

Stad: Hos Gunn - Naustvikvegen 119, 5568 Vikebygd 

 

Saksliste: 

• BYGDEMIDDAG onsdag 20.oktober 

• Vårt tema/prosjekt i «Gode VIB-er» 

• Skilting av dyre-overgangar 

• Siktsone ved Bjordalsbrua 

 

1) BYGDEMIDDAG onsdag 20.oktober 

- Matservering 16-17.30. og folkemøte etter det 

- Meny: Røykte svinekoteletter + steikte pølser i brun saus ( Gunn ordne 

m/matbestilling) 

- Pris: 100,- for vaksne og 50,- for ungar t.o.m. 7.klasse 

- Plakat/annonsering: Gunn fikse plakat på butikken + info på Oppslagstavla 

- Rydde til/lage klart: Styret i VGU – tirsdag 19.10. kl 19.00. 

o Litlesalen: Border m/plass til 8 stk 

o Garderoben: Sette opp «ekstrabord» i tilfelle det blir fullt i Litlesalen 

o Bord i inngangen ( ta imot betaling ) 

o Langbord foran luka ( servere maten derifrå ) 

- Dugnadsgjeng: 

o Hovedansvar for middagen: Ola 

 Treng 2 stk med seg frå kl 14.00. ( Aud og Lars Arvid ) 

o Rydding under og etter middagen ( inkl oppvask): Styret + Hilde F og Svein Terje  

- Vekslepenger + VIPPS: Bruke underteikna sin VIPPS + vekslepenger og så 

overføre eg etterpå.  

- Kaffe + kaker: 7.klasse?? 



 

 

Vikebygd Grendautval, v/leiar Gunn Vikingstad, Naustvikvegen 119, 5568 Vikebygd 

 

- Rydde etter møtet: Styret + oppfordre deltakerne til å bidra 

- Resten får me «ta som det kjem» 😊 

2)  Vårt tema/prosjekt i «Gode VIB-er» 

Gunnar har vore i kontakt med Tonjer og han har laga forslag til logo. 

Kva skal vere Vikebygd sitt utviklingsprosjekt – som me trur kan bidra til auka 

tilsflytting? Temaet drøfta, men me klarte ikkje å «lande det»…. 

3) Skilting av dyre-overgangar 

Elisabeth Julsrud har foreslått at me får opp (igjen) merking av ekornovergangen 

mellom kaien og kyrkja samt lage ein ny for rådyr bak gamle brannstasjonen. 

Underteikna har sagt ja til dette ( uten å sjekke med resten av styret…. ) og at VGU 

betaler fakturaen. Fam.Julsrud tar seg av resten – og takk til dei! 😊 

4) Siktsone ved Bjordalsbrua 

Me har fått innspel på at det bør fjernas litt trær og kratt i området ved Bjordalsbrua og 

på den måten gi betre sikt og trygge trafikken. Gunnar har (etter møtet) snakka med 

grunneigar. Det er greit for han og Gunnar tar saga med seg og gjer jobben. Takk til deg 

Gunnar! 

Resten av sakene blir «overført» til neste møte. 

Gunn ( vikarierande sekretær ) 


